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De VVD heeft als volkspartij altijd sympathie voor een initiatief vanuit de stad. 
 
En in het geval van de belanghebbenden aan de Geldropseweg denken wij dat de indieners een punt 
hebben. Nog los van de overduidelijke noodzaak om de straat aan te pakken, zijn er door de 
gemeente verwachtingen gewekt. 
 
Sinds 2008 erkent de gemeente dat de Geldropseweg toe is aan een opknapbeurt. Maar ondanks dat 
het project op nummer 9 van de prioriteitenlijst staat, is het niet opgenomen in de begroting voor dit 
jaar. 
 
Wel wil het college miljoenen spenderen aan het gezelliger maken van de Vestdijk. En dat terwijl 
daar met de infrastructuur helemaal niets mis is. 
 
De VVD kan niet rijmen dat wij als gemeente iets kapot gaan maken wat heel is, en vervolgens iets 
wat kapot is laten liggen, omdat er geen geld zou zijn. 
 
De VVD staat voor een betrouwbare overheid. 
 
Kortom, wij staan achter dit initiatief. 
 
Antwoord college 
De wethouder zegt dat in de prioriteitsafweging de Geldropseweg het heeft verloren van andere 
projecten. Daarmee zegt zij indirect dat het initiatief gewaardeerd wordt, maar dat het college geen 
verdere stappen op korte termijn zal zetten en verder gaat met, onder andere, de Vestdijk autoluw 
maken. 
 
Reactie initiatiefnemers 
Plannen worden tegengehouden doordat er mogelijk een HOV3 door de Geldropseweg moet komen 
lopen. Vanuit de bewoners is hier geen behoefte aan. Moet de bus er toch komen, dan kan die 
gewoon over de normale rijbaan. Voor een aparte busbaan plus een aangename verblijfsruimte 
(groen, brede trottoirs) is geen ruimte. 


